

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 4. august kl. 19.00

Deltagere: Peter Frederiksen (PF), Helle Carlsen (HC), Jens Bruun (JB), Jens V. Jensen (JJ), Lene Mathiasen (LM) og Charlotte Hansen (CH)

Referent: Charlotte Hansen

Agenda

1. Økonomi
2. Nyt fra udvalgene
3. Orientering om porte 6
4. Vandskade på gulv i klubstuen
5. Kajakklubbens ønske om lån af motorbåd d. 15 aug.
6. Håndtering af gigbåde på højere bådvogne
7. Salg af Eton til Nordsjællandskredsen/Nivå roklub
8. Kanindøb og navngivning af både
9. Solformørkelse
10. Webkamera ved klubben, medlemsforslag
11. Input til ansøgning af sponsormidler fra DIF og DGI pr. 1/9
12. Brovagter
13. Næste møde
14. Evt.

1) Økonomi

JB orienterede om, at der var sendt kontingentopkrævning ud til dem som betaler kontingent hvert halve år samt dem som qua kontingentstigning skal efterreguleres.

Der har været 3 udmeldelse og 1 indmelding. Pt. har klubben 170 medlemmer. Klubben har pt. en likvid beholdning på kr. 285.000, dertil kommer tilskud fra kommunen på kr. 200.000.

2) Nyt fra udvalgene

JJ fortæller, at ny ansøgning til Tryg, har svarfrist i dag. Der er ud over redningsveste, søgt om midler til redningskrans med line og 5 trins redningsstige til motorbåden samt 5 varmpakker. Samlet beløb i alt kr. 25.000,-.

Motorbådskurset var en succes. 22 af klubbens medlemmer er blevet uddannet og kan nu sætte motorbåden i vandet og betjene den. Derudover er der uddannet 3 nye instruktører som fremadrettet vil kunne lave brush up og nye kurser.

PF laver kort status over de to nye både. 4'er giggen har været lidt længe om at komme på vandet pga. problemer med sæderne. Det er løst, og sammen med 2'er giggen som medlemmerne allerede er meget begejstret for, håber han at begge både kommer flittigt på vandet.

HC orienterer om status på svømmeprøverne. Der er 5 som mangler at aflevere svømmeprøve og nogen af dem har tilsyneladende været på vandet. Der bruges meget tid på at indhente svømmeprøver og der skal arbejdes på at finde en løsning, som ikke er så administrativ tung.

PF fortæller at fadølsanlægget er i stykker. Et nyt koster kr. 5000,- PF får undersøgt om det kan betale sig at reparere det.

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 4. august kl. 19.00

3) Orientering om port 6

Bestyrelsen har besluttet, at der skal indhentes to nye tilbud hos nogen af de tidligere tilbudsgivere på port 6. Punktet drøftes på næste bestyrelsesmøde, hvor portenes fremtidige udtryk også skal til debat, skal de gamle firkantede porte ændres til også at have et buede udtryk.

4) Vandskade på gulv i klubstuen

JJ fortæller, at vores nuværende rengøringselskab ved flere lejligheder har efterladt store søer af vand på gulvet i klubstuen. Vi har indhentet tilbud på udbedring af skaderne som beløber sig til kr. 32.000 + moms. Bestyrelsen afventer tilbagemelding fra rengøringselskabet.

5) Kajakklubbens ønske om lån af motorbåd d. 15 aug.

Kajakklubben i Nødebo, får traditionen tro, lov til at låne klubbens motorbåd den 15. august. Er uheldet ude i roklubben, og motorbåden skal bruges, kontaktes kajakklubben v/Jacob Jensen på tlf. 40837999.

6) Håndtering af gigbåde på højere bådvogne

PF orienterede om, at der har været et mindre uheld i bådhallen, da højere bådvogne har resulteret i et mindre sammenstød og en skade på en af bådene. For at undgå lignende er hylderne blevet hævet og gulv og både markeret.

7) Salg af Eton til Nordsjællandskredsen/Nivå roklub

Eton, en af vores dobbeltscullere som har været til salg længe vil i fremtiden være at finde i Nivå roklub, som har fået lov at overtage båden.

8) Kanindåb og navngivning af både

Den 20. august er der kanindåb og navngivning af vores to nye både. Bådene vil blive navngivet, umiddelbart efter at kong Neptun er ankommet til roklubben. Derefter vil kanindåben begynde. Vinderne af bådnavnene er fundet og navnene og vinderne vil blive afsløret ved dåben. Arrangementet starter kl. 17.30. Program for dagen er klar og opgaverne fordelt.

9) Solformørkelse

Onsdag d. 12. august er der solformørkelsesarrangement i klubben med fællesspisning for medlemmer hvor familien også er velkommen. Der er opslag og tilmelding i bådhallen.

10) Webkamera ved klubben, medlemsforslag

LM orienterede om, at John Clayton (JC) har foreslået at vi får installeret et Webcamp i klubben pegende ud mod vandet, så vi hjemmefra kan se vandforholdene. Bestyrelsen vil opfordre JC til at komme med et mere specifikt forslag til drøftelse til næste bestyrelsesmøde.

11) Input til ansøgning af sponsormidler fra DIF & DGI pr. 1/9

JJ orienterede om, at vi mangler specifikke input og prisseksempler til ansøgning om sponsormidler fra DIF og DGI pr. 1. sept. Både bøjler (forankringen) og nyt højtaleranlæg til 8'eren er på tale. JJ vil undersøge priser.

12) Brovagt

Reminder til, at alle sørger for sammensætning af bemanning i bådene er optimal, de dage der ikke er brovagt.

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 4. august kl. 19.00

13) Næste møde

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag d. 1. sept. kl. 19.

14) Evt.

Det er aftalt jfr. tidl. drøftelser på medlemsmødet at udvide ro sæsonen, hvorfor der først er standerstrygning d. 31. okt.